
PROTOKOLL

vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings styrelse 
på Stadion den 15/2 1951.

Närvarande: Larson, Rinman, Dunér, Hellborg, Liliequist.

§ 1. Sammanträdet öppnades av ordf., som hälsade hrr S. Bergh och 
S. Benson välkomna till en utredning av i protokoll av den 
12/2 omnämnt ärende i samband med fotbollsresan till Island-
USA 1948. Grunander, som också kallats till sammanträdet, hade 
ej infunnit sig. Benson meddelade att han till en representant 
för isländska fotbollförbundet överlämnat kr. 400:- mot kvitto 
och sade sig veta, att beloppet återbetalts till DIF i Reykjavik. 
För att vinna klarhet om till vem i DIF beloppet betalts, åtog 
sig Benson att tillskriva en kontaktman på Island. Benson för
klarade sig vara bjuden som representant utanför Djurgårdens 
trupp under USA-resan av de amerikanska värdarna och godkände 
därför inte Djurgårdens krav på återbetalning av 150 dollars 
för kostnadsersättning åt B. under 15 dagar. Hans tidigare krav 
på DIF med kr. 186:- kvarstod. /Häremot borde DIF ehl. Rinman 
under alla förhållanden resa krav på Benson för erhållen kos
tym med kr. 201:-/.

§ 2. Ordf. redogjorde för underhandlingar med skidsektionen /Hedjer
son/ om hyresvillkor för skidbacken och beslöts att erbjuda IFK 
Enskede att för tävl. den 4/3 hyra backen på följande villkor: 

25 % på bruttot med en minimigaranti av kr. 300:- 
DIF förbehåller sig all försäljning inom området; 
backen iordningställes till självkostnadspris, beräk
nat till kr. 3.50 pr timme och man, att betalas av 
hyresgästen, som dock ges rätt att utnyttja egen ar
betskraft, därest denna ställes under Djurgårdens ar
betsledning;
DIF tillhandahåller skattestämplade biljetter;

Det antecknades att Djurgårdens skidsektion åtagit sig att ut
föra omnämnda arbetsprestationer.

§ 3. Sammanträdet övergick härefter till ett möte med fotbollsre
presentanterna H. Garpe, G. Lundqvist, S. Bergh, A. Malmgren 
och K.J. Tornborg, med vilka diskuterades diverse, frågor i an
slutning till Fjärran Östern-Filmen. Utsågos Dunér, Garpe och 
Bergh att bilda DIF:s “filmdetalj”. Förutsågs att en opartisk 
filmexpert skulle tillkallas vid granskning av Art-Films redo
visning .

I fråga om ett av hr Cronlund framfört provisionskrav i film
affären, framställt till Nordlund å kr. 500:-, beslöts att av
vakta kravets framställande på DIF.

Larson upplyste att Styrelsen utgick från att 10 procent på 
nettot av filmen skulle i stadgeenlig ordning tillföras huvud
kassan.

Fotbollsstyrelsen förklarade sig tillfredsställd med de er
hållna upplysningarna men ansåg även att DIF:s ställning gent
emot Art-Film något försämrats genom att kontakten inte hål
lits ordentligt.

§ 4. Sedan fotbollens representanter lämnat sammanträdet lämnade 
Larson en redogörelse för resultatet av mötet mellan Norden
skjöld, Garpe och honom själv i fråga om sektionens skrivelse 
av den 9/2 1951. Resultatet framgick av den skrivelse som 
Nordenskjöld formulerat såsom förslag att bifogas till tidigare 
protokoll. "Med anledning av vad som vid senare utredning 

framkommit i ärendet beträffande S. Berghs leda
motskap i sektionsstyrelsen, undanröjde Styrelsen 
sitt tidigare fattade beslut och förklarade sig 
intet ha att erinra mot att S. Bergh kvarstod 
i sektionsstyrelsen."

Trots att han tidigare varit mot denna lösning sade sig Larson 
ha fallit undan i denna fråga. Han kvarstod emellertid vid 
ett tidigare beslut att vid årsmötet inte åtaga sig omval. 
Liliequist ansåg för sin del, att ingenting ändrats i fråga 
om hans uppfattning av detta ärende och förklarade sig ta 
konsekvensen härav genom att vid årsmötet avsäga sig ev. åter
val i styrelsen. Även Rinman stödde denna uppfattning och 
yrkade att det tidigare beslutet skulle stå fast. Dunér röstade 



emot och med Nordlund frånvarande var röstfördelningen 
2-2. Hellborg ansåg sig böra stödja ordförandens linje, 
varmed alltså fastslogs, att det tidigare beslutet 
undanröjts och att S. Bergh ägde att kvarstå i sektions
styrelsen. Mot beslutet reserverade sig Liliequist och 
Rinman.

§ 5. Beslöts att utanordna kr. 5.000 för jubileumsfestlig
heterna. Fastställdes kr. 3:- som genomgående pris för 
biljetterna, i Eriksdal vid jubileumsprogrammet den 9/3.

§ 6. Utsagos Dunér, Nordlund, Kalle Lundberg, Sven Holmberg, 
Sigge Bergh, Hans Wising och Arne Grunander att svara 
för arrangemangen vid jubileumsfesten på Berns den 11/3. 
DIF:s tändsticksaskar (modell: mindre) skulle tilldelas 
varje gäst vid kuvertet.

§ 7. Fastställdes sammanträdet med sektionsordförandena till 
den 26/2, då utmärkelser, inbjudningar etc. skulle de
finitivt fastställas.

§ 8. Beslöts att uppskjuta årsmötet c:a 1 månad på revisorer
nas begäran.

§ 9. Fastställdes som annonsprovision till J. Carsting för 
DIF:s jubileumstidning 25 procent med rätt för honom 
att få likvid, så snart annonsorder tecknats.

§ 10. Redogjorde Liliequist för den utredning som företagits 
i fråga om ett påstått fylleri-fall av en handbolls
spelare. Det hade klarlagts att det rörde en spelare 
i A-laget och att sektionen redan avstängt honom för 
fortsatt spel. Spelaren hade gjort avbön och bett om 
att snarast få Styrelsens beslut om bestraffning sam
tidigt som han utlovat att ta sig i akt i framtiden. 
Styrelsen lät med detta saken bero.

§ 11. Avslutades sammanträdet och fastställdes nästa samman
träde till onsdagen den 21/2 på Tattersall.


